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Kásás Tamás a Debreceni Sportuszodában tér vissza a válogatottba!
Vízilabda
  | 2011. 02. 16. | 13:27:46
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Debrecen – Azokat az időket éljük, amikor izmosodnak a debreceni vízilabdasport gyökerei – így foglalta össze a Sportuszodát üzemeltető Sportcentrum igazgatója az elmúlt hónapok történéseit.
[image: Kásás Tamás a Debreceni Sportuszodában tér vissza a válogatottba!]
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Orendi Mihály szavaihoz aligha férhet kétség: az újonc debreceni vízilabdacsapat (DVSE-Debrecen Fujitsu) 9. helyen áll az OB I-ben, és jó eséllyel pályázik a legjobb 8 közé jutásra, a legendás magyar férfi vízilabda-válogatott pedig éppen a cívisvárosban játssza első mérkőzését 2011-ben. A mieink Kanada legjobbjaival mérik össze tudásukat február 22-én, kedden 18 órától a Sportuszodában, a mérkőzést szervező és megrendezéséért felelős DVSE vezetőinek reménye szerint telt ház előtt. A belépők már megvásárolhatók az uszodában és a Belga étteremben 1200 forintos áron.
A válogatott meccs kapcsán sajtótájékoztatót rendeztek szerdán a Sportuszodában. Orendi Mihály, a Sportcentrum ügyvezető igazgatója gigászi munkának nevezte, amit a debreceni vízilabdaklub vezetői, edzője és játékosai végeznek azért, hogy a sportág megerősödjön a cívisvárosban, és egyben üdvözölte azt, hogy megszületett az önkormányzat által is támogatott vízfelület-használati, edzési és versenyzési feltételeket, lehetőségeket szabályzó együttműködési megállapodás a két fél között. Mindehhez a DVSE elnöke, Mérész Ferenc azt tette hozzá, hogy igyekeznek majd minél több tartalommal kitölteni a keretszerződést. Mérész Ferenc elmondta, büszkék arra, hogy 6-7 majdnem teltházas meccset (ez mérkőzésenként mintegy 1000 nézőt jelent) tudott produkálni a helyi gárda Debrecenben (az OB I-ben ez a legmagasabb átlagnézőszám), és bízik abban, hogy a Magyarország-Kanada válogatott mérkőzésre is megtelnek a lelátók. Zubora Sándor elnökségi tag egyébiránt arról adott tájékoztatást, hogy már több száz jegy elkelt, így jó lesz sietnie annak, aki élőben akarja látni a jövő hét keddi meccset.
Azt a meccset, amelyik nem akármilyen lesz: Gyöngyösi András, a Debrecen Fujitsu edzője kiemelte, hogy olyan klasszisok szállnak vízbe Debrecenben, mint a Varga testvérek, Madaras Norbert vagy éppen az a Kásás Tamás, aki a pekingi olimpia óta először játszik majd a nemzeti csapatban. – A lényeg az, hogy a válogatotton keresztül a debreceni közönség még jobban megszeresse a vízilabdát, és még többen jöjjenek ki a mi bajnoki meccseinkre is – mondta Gyöngyösi András. Az ő szavaihoz sem férhetett kétség.
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Olvasta már?


[image: Debrecen hármas ünnepe: íme, a programok!]Debrecen hármas ünnepe: íme, a programok!

[image: Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén]Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén

[image: Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle]Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle
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[image: Senánszky Petra magyar bajnok!]Senánszky Petra magyar bajnok!Mindössze 35 századdal maradt el az olimpiai szinttől a debreceni úszó.
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[image: Ötödik olimpiáján vehet részt a debreceni születésű úszó]Ötödik olimpiáján vehet részt a debreceni születésű úszóRio de Janeiróban 800 méter gyorson bronzérmet nyert.
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Gazdaság


Szűrőhengert újíttatna fel a Debreceni Vízmű Zrt.Pályázat.


Ingyenes készpénzfelvétel jön a postákon isHavonta kétszer élhetünk a lehetőséggel. 


Turizmus: Debrecen és Hajdúszoboszló is a top 10-benMegérkeztek az első negyedév eredményei.


Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolótAz uniós mézpiac összeomlását a harmadik országokból származó mézimport okozza.


Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.






[image: Magyar Péter megtalálta a pártot, amelynek a színeiben indul a választáson]Magyar Péter megtalálta a pártot, amelynek a színeiben indul a választásonAz alelnök korábban fideszes önkormányzati képviselő volt Egerben.





Támogatott tartalom
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[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nál]Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.





Programok


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő

Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket








Legolvasottabb
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi


Kiemelt
[image: Debrecen hármas ünnepe: íme, a programok!]
Debrecen hármas ünnepe: íme, a programok! 
[image: Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén]
Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén 
[image: Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle]
Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle 
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 


Népszerű témák
Baré MaikRita OraFelföldi JánosTropicanaDaróczi CsabaSziget-KékszociológusFerge Zsuzsa Zaporizzsjaotthonfelújítási programcigány telepOpre Roma Egyesület
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